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PROTOKÓŁ Nr VIII/2019 
siódmej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 27 sierpnia 2019 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na VIII sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył VIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu, lista obecności sołtysów 

stanowi załącznik nr 20, lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 21. 

Na sekretarza obrad powołano Radnego Cezarego Ciborskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 9:00 zakończono o godz. 11:00. 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Informuję, że sesja jest nagrywana                     

w formie audio-wizualnej, więc jeśli ktoś nie chciałby być nagrywany musiałby Nas opuścić, 

ale wierzę, że nikomu to nie przeszkadza. Wszystkim Państwu Radnym został przedstawiony 

i przystępujemy do realizacji porządku dziennego obrad. Wszyscy Państwo Radni 

otrzymaliście porządek dzienny obrad. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi? Jeśli nie                       

to pozwólcie Państwo, że Ja zaproponuję przyjęcie pierwszego punktu zmiany nazwy Zespołu 

Szkół Ponadgimnzjalnych w Jezioranach. Musimy tego dokonać w związku ze zmianami                   

w szkolnictwie".  

 

Wprowadzenie w punkcie 2 porządku obrad ppkt. 1 podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Jezioranach. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(11 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czyli przechodzimy do porządku obrad".  

 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

1. zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Jezioranach 

 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały.  
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(11 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/61/19  w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Ponadgimnzajalnych w Jezioranach, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

2. zmieniająca uchwałę nr VII/54/19 z dnia 27 czerwca 2019r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia z Województwem Warmińsko - Mazurskim - Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w zakresie partycypacji w kosztach przebudowy drogi wojewódzkiej nr 595                  

w msc. Jeziorany na odcinku od granicy miasta do skrzyżowania z drogą wojewódzką 593                 

i drogi wojewódzkiej 593 od skrzyżowania z DW 595  do skrzyżowania z drogą powiatową    

nr 1422N Jeziorany - Franknowo - Bisztynek, tj. na odcinku ok. 1300m. 

 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(11 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/62/19  zmieniająca uchwałę nr VII/54/19 z dnia 27 czerwca 

2019r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Województwem 

Warmińsko - Mazurskim - Zarządem Dróg Wojewódzkich w zakresie partycypacji                    

w kosztach przebudowy drogi wojewódzkiej nr 595 w msc. Jeziorany na odcinku                   

od granicy miasta do skrzyżowania z drogą wojewódzką 593 i drogi wojewódzkiej 593 

od skrzyżowania z DW 595  do skrzyżowania z drogą powiatową nr 1422N Jeziorany - 

Franknowo - Bisztynek, tj. na odcinku ok. 1300m,  

która stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

 

3. udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Anny i św. Jerzego w Radostowie dotacji            

z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(11 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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podjęła uchwałę nr VIII/63/19 w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. 

Anny i św. Jerzego w Radostowie dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Proszę Państwa przejdziemy do kolejnego punktu, ale wcześniej 

powiem Państwu, że, a szczególnie tym, co się tak dziwili, że tak u Nas szybciutko 

przechodzi, bez żadnych głosów. Proszę Państwa wszystko to, było dyskutowane                             

na komisjach, być może w tej chwili Radni już nie mają pytań. Także nie są to rady nieme, 

tylko poprzedzone komisjami. Przechodzimy do kolejnego proszę Państwa punktu". 

 

 

4. udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Bartłomieja w Jezioranach  dotacji                      

z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(11 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/64/19 w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. 

Bartłomieja w Jezioranach  dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

5. uznania skargi z dnia 10 czerwca 2019 roku na Burmistrza Jezioran za bezzasadną 

 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Czy ktoś z komisji chciałby zabrać głos?". 

 

Radny Józef Kaniuga - " Po przeczytaniu projektu uchwały odczytam uzasadnienie". 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Wierzbicki odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Józef Kaniuga - " Ja przeczytam teraz bardzo skrótowe uzasadnienie do tej uchwały.             

Rada Miejska w dniu 20.05.2019 r. otrzymała Skargę  AA  z dnia 19.05.2019 r. w sprawie      

"na przeprowadzony konkurs na dyrektora MOK w Jezioranach, wyłonienie kandydata wraz                  

z wnioskiem o unieważnienie konkursu oraz ukaraniem "kadrowej" ze względu                              

na wprowadzenie mnie i komisję jako uczestnika konkursu w błąd". 
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 W dniu 10.06.2019 roku oraz w dniu 19.06.2019 roku AA złożył dwie skargi                    

do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie (dalej ”SKO”). Rzeczone skargi 

zostały przez SKO zakwalifikowane jako skargi na nienależyte wykonanie zadań przez 

Burmistrza i zgodnie z art. 227 kpa w związku z art. 229 pkt. 3) kpa, przekazano                                     

je do rozpatrzenia Radzie Miejskiej w Jezioranach. 

 W dniu  26 czerwca 2019 r. wpłynęło do Rady Miejskiej pismo Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Olsztynie znak: SKO.9.24.2019 z dnia 19.06.2019 r. 

przekazujące według właściwości skargę AA z dnia 10 czerwca 2019 r. "w związku                           

z nieprawidłowości dot. przeprowadzenia  naboru na kandydata na stanowisko dyrektora       

MOK-u w Jezioranach" oraz nieprawidłowości w poinformowaniu Skarżącego "o posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach, które odbyło się 3 czerwca 

2019 r. o godz. 16:00". Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach przekazał w dniu 

02.07.2019r. skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego polegającego na zbadaniu zarzutów podniesionych w skardze 

oraz zajęcia stanowiska co do jej zasadności. W tym samym dniu tj. 26 czerwca 2019 r. 

wpłynęło do Rady Miejskiej pismo Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie 

znak: SKO.9.25.2019 z dnia 19.06.2019 r. przekazujące według właściwości skargę AA                 

z dnia 19.05.2019 r. w sprawie "na przeprowadzony konkurs na dyrektora MOK                              

w Jezioranach, wyłonienie kandydata wraz z wnioskiem o unieważnienie konkursu oraz 

ukaraniem "kadrowej" ze względu na wprowadzenie mnie i komisję jako uczestnika konkursu 

w błąd". Skargi z dnia 10.06.2019 roku oraz z dnia 19.06.2019 roku są całkowicie 

bezzasadne. W związku z zarzutem nieprawidłowości w poinformowaniu Skarżącego                       

o posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisja po przeanalizowaniu pisma 

informującego o posiedzeniu i dokumentacji potwierdzającej wysyłkę listu do Skarżącego, 

stwierdziła, że Skarżący został prawidłowo poinformowany o posiedzeniu Komisji, która 

odbyła się dnia 3 czerwca 2019 roku. List został nadany w Urzędzie Pocztowym w 

Jezioranach dnia 27 maja 2019 roku, próba doręczenia listu przez Pocztę Polską miała 

miejsce dnia 28 maja 2019 roku. Dnia 28 maja 2019 roku zostało wystawione awizo 

(przesyłka do odbioru w placówce Poczty). List został odebrany przez skarżącego w Urzędzie 

Pocztowym w Jezioranach dnia 3 czerwca 2019 roku o godz. 17:38 (dzień posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach).                                                                                                                                        

 W skardze z dnia 10.06.2019 roku skarżący zakwestionował cały proces rekrutacji 

począwszy od ogłoszenia, przez przebieg posiedzenia komisji konkursowej, po wybór 

określonego kandydata. Jednocześnie, AA jeśli chodzi o wybór osoby kandydata zarzucał 

również, że byli od [wyłonionego] niego lepsi. Konkurs na kandydata na stanowisko 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach został ogłoszony w dniu 26 marca 

2019 roku pod rządami ustawy z dnia 25 października 1991 roku o organizowaniu                             

i prowadzeniu działalności kulturalnej w brzmieniu sprzed nowelizacji obowiązującej od dnia 

19 kwietnia 2009 roku. W związku z powyższym dla określenia wymogów wobec kandydata 

na stanowisko dyrektora MOK zarówno tych niezbędnych, jak i dodatkowych, uprawniony 

był wyłącznie organizator konkursu. Konkurs przeprowadzony został przez Komisję 

konkursową powołaną Zarządzeniem Burmistrza z dnia 26 marca 2019 roku Nr 33/2019, 

która przeprowadziła rekrutację w dwóch etapach zgodnie z wymogami ustawy z dnia                      

25 października 1991 roku o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej oraz 
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rozporządzenia Ministra Kultury w sprawie organizacji i trybu przeprowadzania konkursu               

na kandydata na stanowisko dyrektora instytucji Kultury z dnia 30 czerwca 2004 roku. 

O wyborze kandydatury zadecydowała najlepsza koncepcja funkcjonowania Miejskiego 

Ośrodka Kultury w Jezioranach. 

Zarzuty skarżącego odnoszące się do „błędów formalnych” ogłoszenia oraz „niejasnego” 

wyboru kandydata są całkowicie gołosłowne.  

 Bezzasadne są również zarzuty sformułowane w skardze z dnia 19.06.2019 roku.                   

W istocie skarga ta opiera się bowiem na założeniu skarżącego, iż naruszono prawo przy 

ustalaniu warunków, które winien spełnić kandydat na stanowisko dyrektora MOK                          

w Jezioranach. Tymczasem prawa nie naruszono albowiem, o czym była mowa wyżej,                     

w dacie ogłoszenia konkursu nie obowiązywały przepisy, szczególne regulacje prawne, 

których  naruszenie skarżący zarzuca Burmistrzowi oraz Komisji konkursowej.  Podkreślić                              

w tym miejscu należy, że skarżący zarzuca, że wymogi były zbyt liberalne, ale nie wskazuje 

jakie konkretnie normy prawa zostały naruszone. Formując ten zarzut odwołuje się on nie                   

do przepisów prawa, ale do zwyczajów w jego ocenie obowiązujących, przy tego rodzaju 

konkursach.                                                                                                                                    

 Reasumując, skarga z dnia 10.06.2019 roku oraz z dnia 19.06.2019 roku (tożsama ze 

skargą z dnia 19.05.2019 r.) są całkowicie bezzasadne. Dziękuję bardzo". 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie? Jeśli nie to przejdźmy do głosowania". 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(10 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/65/19 w sprawie uznania skargi z dnia 10 czerwca 2019 roku na 

Burmistrza Jezioran za bezzasadną, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

6. uznania skargi z dnia 5 lipca 2019 roku na Burmistrza Jezioran za bezzasadną 

 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Józef Kaniuga - "W dniu 05.07.2019 r. wpłynęła do Komisji Skarg, Wniosków                           

i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach skarga na Burmistrza Jezioran, w której Skarżący 

zarzuca Burmistrzowi, iż nie odpowiada na zadane przez niego pytania. Jako dowód Skarżący 

załączył kopie sześciu pism z dnia:17.12.2018 r., 04.01.2019 r.,11.02.2019 r., 19.03.2019 r., 

07.05.2019 r. , 31.05.2019 r.,  w których wskazał pytania, na które nie otrzymał odpowiedzi. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach wysłuchała wyjaśnień  

Kierownika Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Obrotu Nieruchomościami, 

przeanalizowała przedłożone kopie pism oraz zapoznała się z odpowiedziami na zadane 

pytania w ww. pismach.  
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Komisja stwierdziła, iż na każde zadane pytanie we wskazanych pismach Skarżący otrzymał 

odpowiedź. 

W przypadkach powtarzających się pytań w pismach z dnia 17.12.2018r., 11.02.2019 r., 

19.03.2019r. skarżący został poinformowany o udzielonych odpowiedziach                                       

we wcześniejszych pismach ze wskazaniem znaku i daty pisma. 

Komisja stwierdziła, iż nie można w sprawie odpowiedzi na pytania postawione przez 

skarżącego w pismach, nawet jeśli nie są informacją publiczną, postawić zarzutu 

bezczynności. Dotyczy to również powtarzających  się pytań,  na które  skarżący  otrzymał 

już odpowiedzi. 

Wobec powyższego należy skargę uznać za bezzasadną. Dziękuję bardzo". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zabrać głos"?. 

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(10 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/66/19 w sprawie uznania skargi z dnia 5 lipca 2019 roku na 

Burmistrza Jezioran za bezzasadną, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2019-2030. 

 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Kilka zdań Pani Skarbnik, ja też sugeruje, żeby Pani 

powiedziała wszystko razem o tych pieniążkach". 

 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy - "Czyli może powiem jakie zmiany 

wprowadziłam.  Z większych zadań, które wprowadziliśmy w dzisiejszej uchwale jest projekt  

"Ochrona różnorodności biologicznej i rewaloryzacja zabytkowego włoskiego parku                        

w Jezioranach" został zgłoszony wniosek na kwotę 2.743.000 zł, jest to dofinansowanie 85% 

w chwili obecnej wprowadziliśmy 70.000 zł do budżetu, ponieważ jest Nam potrzebna 

dokumentacja z tego wniosku. Kolejnym zadaniem, które zostało wprowadzone to jest kwota 

dotacji 5.000 zł Fundusz Ziemi Olsztyńskiej, są to pieniążki przeznaczone dla Naszych 

uzdolnionych dzieci na stypendia. Wniosek, który został złożony przez Gminę, całkowity 

koszt zadania to 3.613.900 zł jest też dofinansowanie 85%, po stronie dochodów i wydatków 

została wprowadzona kwota 3.071.000 zł, Gmina dołoży 542.000 zł jest to zastosowanie 

odnawialnych źródeł energii w Zespole Szkół w Jezioranach, wniosek dopiero został złożony, 

zobaczymy jak to wszystko będzie. Kolejnym zadaniem, które zostało wprowadzone to już 

była omówiona uchwała odnośnie dotacji 20.184,30 zł . Rozbudowa bazy lokalowej dla OSP 

w Radostowie dokładamy 15.000 zł, ponieważ mamy już wykonawcę, który tam zrobi Nam 
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dokumentację. 6.000 zł przeznaczone na tablice promocyjne dotyczące środków z PROW 

związane z przebudową drogi gminnej w Radostowie, Wójtówku, 1 Maja. Też kosmetyczne 

sprawy odnośnie uchwały dotacja, która została przeznaczona na ulicę Kajki to jest po prostu 

z paragrafu inwestycyjnego ściągam go, a dajemy na paragraf, który dotyczy dotacji. 

Kolejnym zadaniem, które wprowadziliśmy to jest na przykład 8.000 zł zwiększamy dotację 

dla MOK-u, pieniążki są przeznaczone na zakup wyposażenia sprzętu nagłaśniającego                         

i oświetleniowego w ramach wsparcia dla działającego przy świetlicy w Kiersztanowie 

"Teatru Niezbyt Zwyczajny". Następnym zadaniem to są tak, dwa małe granty: remont 

infrastruktury stadionowej w Jezioranach, tu jest dofinansowanie 50% i  projekt kolejny                   

"Na szlaku rowerowym w Jezioranach" tutaj tak samo jest dofinansowanie 50%.                         

Jedno zadanie to prawie 100.000 zł, a drugie 50.000 zł i połowę dokłada Gmina, jeżeli                 

te wnioski przejdą. Z tych większych zadań to są wszystkie, które zostały wprowadzone                        

w dzisiejszych uchwałach". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zadać 

pytania?". 

Pytań nie było. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki odczytał projekt uchwały.  

 

 Pan Bogusław Wierzbicki - "Ktoś z Pań i Panów w sprawie projektu uchwały chciałby 

zabrać głos? Jeśli nie to przejdźmy do głosowania". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(10 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/67/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jeziorany na lata 2019-2030, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

8. zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Pani Skarbnik już ten punkt omówiła w swoim wystąpieniu, 

proszę o przeczytanie projektu".  

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie? Jeśli nie to przejdźmy do głosowania". 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(10 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr VIII/68/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

 która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Jezioran-Maciej Leszczyński - "Szanowny Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

To może króciutko powiem w sprawie tego deficytu, który jest dla Nas taki nie namacalny, 

tak naprawdę Pani Skarbnik, do końca sierpnia nie zaciągnęła żadnego kredytu ani pożyczki, 

także jedziemy na tym co jest wypracowywane. Te inwestycje, które są rozpoczęte, które 

będą Nas kosztowały tak naprawdę w tym roku, których pewnie nie zdążymy rozliczyć                       

z Urzędem Marszałkowskim czyli zwrot tych pieniędzy jak gdyby nie nastąpi w tym roku. 

Chciałbym, żebyście Państwo wiedzieli, że mamy 350.000 zł jeszcze nie rozliczonych 

pieniążków z alejek na cmentarzu i 500.000 zł z remontu w szkole. I dlatego chciałbym, 

żebyście Państwo te inwestycje, które realizujemy będziemy rozliczali, to jest przede 

wszystkim trzy tematy, które dotyczą 1 Maja, Wójtówko i Radostowo, to jest na kwotę 

2.600.000 zł z czego dostaniemy 63% zwrotu, czyli około 1.500.000 zł zwrotu. Druga 

inwestycja to jest ta, która jest już zakończona we Franknowie czyli budowa ulicy na                  

632.000 zł z czego dostaniemy 50% zwrotu czyli lekko licząc to jest niecałe 2.000.000 zł plus 

jeszcze wodociąg we Franknowie na kwotę 430.000 zł to tak naprawdę się zamyka w tym 

wszystkim czyli jeżeli około 1.000.000 zł dostaniemy zwrotu z tego wszystkiego to my 

powinniśmy się kształtować około 1.500.000 zł deficytu przy tak licznych inwestycjach. Tutaj 

chciałbym jeszcze Panie Przewodniczący jeśli mogę, bo padło pytanie na komisji, też a pro po 

procentu, w którym My uczestniczymy z Zarządem Dróg Wojewódzkich jeśli chodzi o to 

dofinansowanie 200.000 zł to chciałbym Państwu powiedzieć, że to stanowi 16,66 % Naszego 

wkładu i daj Panie Boże robić każdą inwestycję, gdzie My około 20% będziemy tylko 

dokładali. Jak Państwo widzą całe miasto się bezwzględnie zmieni już po samej nakładce, 

przewidziany termin oddania tej nakładki to jest 10 września. Do 10 września ta firma ma 

zrobić dwie 5 centymetrowe nakładki, pierwsza nakładka będzie w tym tygodniu, nastąpi 

regulacja studzienek, dopiero później będzie wylewana ta końcowa, także pewnie będzie się 

jeździło niestety szybciej, coś kosztem czegoś i wcale pod tym względem może nie być 

bezpiecznie.   

 Sprawozdanie z działalności między sesjami, informacja ze sprzedaży mienia: 

Sprzedano działkę nr 63 o pow. 1900 m
2
 położoną w obrębie Polkajmy na poprawę 

warunków zagospodarowania - osobie fizycznej za kwotę  4.296  zł, działkę nr 110/21 o pow. 

1355 m
2
 położoną w obrębie Piszewo w przetargu ustnym nieograniczonym- osobom 

fizycznym za kwotę 46.375 zł, działkę nr 11/1 o pow. 100 m
2 

położoną w
 
obrębie Kikity na 

poprawę warunków zagospodarowania - osobom fizycznym za kwotę 2.050 zł. 
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 Wykonane zadania gospodarcze:                                                                                                     

1. Przygotowano miejsce na  plac zabaw w Potrytach (zdemontowano ogrodzenie, wykoszono  

    i wycięto krzaki). 

2. Wykoszono  pobocza dróg: 

    - Wilkiejmy – Ustnik, Wilkiejmy – Potryty, Lekity – Kalis, Jeziorany – Krokowo,                      

Krokowo – Kostrzewy,  Modliny – Frankowo, Wielewo – Kramarzewo, Derc – Radostowo,  

Zerbuń – Kiersztanowo, Kolonia Kikity, Jeziorany - Tłokowo i we wsi Radostowo.  

3. Wykonano  opryski  i wykoszono barszcz Sosnowskiego w miejscowościach: Ustnik,  

    Kolonia Ustnik, Potryty, Modliny, Wójtówko, Kolonia Franknowo.  

4. Wykoszono  cmentarze wojenne w miejscowościach: Zerbuń, Piszewo, Górkowo/Tejstym. 

5. Uporządkowano cmentarz ewangelicki w Jezioranach, zapraszam państwa, żebyście 

Państwo zobaczyli jak to wygląda i tu ukłony w kierunku Pana Burmistrza Daligi, bo był 

bezpośrednio w to zaangażowany. 

6.  Wycięto krzaki i  wykoszono  park za Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w 

      Jezioranach, tu również ta sama sytuacja.  

7. Obcięto  żywopłot przy świetlicy w Kikitach. 

8. Naprawiono  drogi gruntowe na  Kolonii Franknowo, Kolonii Kramarzewo,  zasypano 

      wyrwy na drodze Tłokowo – Kramarzewo  przy Kościele św. Rocha.  

9. Naprawiono przepust drogowy  kolonie Jeziorany. 

10. Załatano dziury masą asfaltową na zimno w Jezioranach od Urzędu do ul. Kajki, Plac 

      Jedności Narodowej,  Plac  Reja .  

11. Naprawiono  chodnik na  ul. Sienkiewicza, który był zgłaszany przez jednego z Radnych. 

12. Wykonano  odwodnienie garaży przy ul. Sienkiewicza, wykonano drogę dojazdową 

      do garaży.  

13. Przeprowadzono prace remontowe w Zespole Szkół: 

     - położono papę  termozgrzewalną na budynku „D”  Zespołu Szkół.  

    - przeprowadzono remont korytarzy w budynku „A” Szkoły Podstawowej w Jezioranach                  

w całym budynku.  

14. Przygotowano podstawy betonowe pod  2 wiaty  na śmieci na ul. Sienkiewicza.  

15. Zamontowano ławkę  i  2 pojemniki na śmieci na drodze Jeziorany – Tłokowo. 

16.  Zamontowano 7 szt.  koszy na odchody zwierzęce i  ku Naszemu miłemu zaskoczeniu 

jest coraz więcej zbieranych odchodów zwierzęcych.  

17. Ustawiono obrzeża i ułożono  kostkę polbruk pod 2 wiaty przystankowe  na drodze 

      Miejska Wieś – Zerbuń. Dziękuję bardzo".  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zadać Panu Burmistrzowi pytanie dotyczące tego tematu? Pytań nie było. Dziękuję bardzo". 

 

4. Interpelacje i wnioski Radnych. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Pytań nie było". 
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5. Wolne wnioski i zapytania. 

Pan Bogusław Wierzbicki - " Tu mogą zabrać głos wszyscy Państwo, którzy bierzecie udział                    

w sesji. Proszę bardzo". 

 

Sołtys Sołectwa Radostowo - Józef Adamiec - "To Ja mówię tak jak Pan mówił ten poprzedni 

punkt był, to żeby jeszcze zrobić ścieżkę do Wójtówki z Jezioran, żeby tamci mieszkańcy 

mogli spokojnie iść, a nie idą ulicą wychodzą zza drzewa i nie wiadomo czy hamować czy 

co". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa? Pytań nie było". 

 

6. Przyjęcie protokołu VII sesji. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Wszyscy Państwo zapewne się zapoznali. Kto z Państwa ma 

jakieś uwagi? Uwag nie było". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(10 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przyjęto protokół VII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Co prawda Pan Burmistrz robi to tak avista, ale może jeszcze". 

 

Burmistrz Jezioran-Maciej Leszczyński -"Józku drogi, Ja bym chciał powiedzieć taką rzecz, 

Mnie już bardzo cieszy, że Pan interpeluje w sprawie drugiej miejscowości na terenie Naszej 

Gminy, bo rozumiem, że w Radostowie przez to wszystko jest zrobione. Także to Mnie 

bardzo cieszy i oczywiście dzisiaj nie ma Pana Wiesia Budrewicza, będziemy myśleli również 

o tej drodze tak, na razie jesteśmy na Wójtówku jeśli chodzi, to jest duży temat tak. Musicie 

Państwo pamiętać, że tak jak tutaj robiliśmy 1 Maja skończyliśmy w tej chwili 1 Maja, 

jeszcze będzie dołączenie do tej ulicy Kajki, która jest zrobiona tak, do asfaltu, jeszcze będzie 

wyłożone kostką. Musimy pamiętać o jednym, wszędzie gdzie wchodzimy to samo                          

w Radostowie, mamy na różnych wysokościach budynki, które są już od lat postawione, 

dopóki była droga nieutwardzona, to problem się zaczyna w momencie jak kładziemy już 

drogę utwardzoną, dlatego, że te budynki są na różnych wysokościach naprzeciwko siebie                
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i mało tego wzdłuż linii też są na innych wysokościach i jak My teraz mamy nawiązać do 

tego, żeby to wszystko zrobić. Dlatego planujemy, że w Wójtówce będziemy siedzieli miesiąc 

najprawdopodobniej przez to też, tam nie są łatwe tematy, żeby z tymi pobocznymi 

budyneczkami, które są to też nie będzie łatwa inwestycja i to samo też Nas czeka                           

w Radostowie. Dziękuję bardzo. 

Jeszcze jedno Panie Józefie chciałbym dodać, to co rozmawialiśmy wcześniej chcemy                     

ten baldachim z placu zabaw, tak być nie może, wczoraj Pani wysłała do Nas zdjęcia 

zaśmieconego, zabrudzonego placu zabaw w Radostowie, tak być nie może, że tam się 

zbierają osoby, które spożywają alkohol, bo to nawet nie jest kwestia monitoringu.                        

My chcemy przenieść tą niewiadomo co to jest, tą altanę czy co to tam jest, przeniesiemy                  

na koniec wioski i obojętnie gdzie Pan wskaże miejsce, My to chcemy przenieść, bo tam się 

mają bawić dzieci, a nie spożywać sobie alkohol, kto sobie chce i to zrobimy najszybciej jak 

tylko będę miał wolnych chłopaków". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Józek pewnie chce się przenieść". 

 

Sołtys Sołectwa Radostowo - Józef Adamiec - "To wiata uczczenia tych żołnierzy 

niepodległych i tablica jest, wiata ta miała stać na boisku przy świetlicy wiejskiej, ale nie 

wiem dlaczego na wyraźne życzenie byłego Burmistrza postawili przy samej bramie wejścia 

do Kościoła".  

 

Burmistrz Jezioran-Maciej Leszczyński -"Litości tam się mają bawić dzieci, a nie. Zrobimy 

to jeszcze w tym roku".  

 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że VIII Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

         

 

          Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

   /-/ Agata Jastrzębowska             /-/ Bogusław Wierzbicki 


